



2019 Joint Annual Congress of The Hematology Society of Taiwan and Taiwan Society of Blood and Marrow Transplantation
中華民國血液病學會(HST)暨中華民國血液及骨髓移植學會(TSBMT)聯合學術演講年會一日程總表(第一天)

| April 13 (Saturday) | | | |
|---------------------|---|--|--|
| 時間/講堂 | 第 201 會議室 | 第 301 會議室 | 第 401 會議室 |
| 09:00 | 中華民國血液病學會暨中華民國血液及骨髓移植學會聯合學術年會開幕(請會員直接至各會議室聽講) | | |
| 09:00-09:44 | 醫師會員演講(1) No.01-04 Infection, HBV | 醫師會員演講(2) No.05-08 Acute Leukemia | 09:00-11:30 移植護理外賓演講及案例討論 GVHD Ms. VIKI ANDERS (USA) |
| 09:44-10:28 | 醫師會員演講(3) No.09-12 HSCT | 醫師會員演講(4) No.13-16 Multiple Myeloma | |
| 10:28-10:45 | Break, Exhibition, and Poster Viewing | Break, Exhibition, and Poster Viewing | |
| 10:45-11:29 | 醫師會員演講(5) No.17-20 AI, NGS | 醫師會員演講(6) No.21-24 Hemostasis, Transfusion | |
| 11:35-12:20 | Satellite Symposium (1) ^{諾華} Activity of Eltrombopag in SAA Prof. Phillip Scheinberg (Brazil) | Satellite Symposium (2) ^{賽基} IMiD in Myeloma: From Lenalidomide to Pomalidomide Dr. Chieh-Lin Jerry Teng (Taiwan) | 11:35-12:20 Satellite Symposium (3) ^{安達} The Role of Blincyto in MRD Negativity for ALL Patients Prof. David Ritchie (Australia) |
| 12:25-13:05 | TSBMT 會員大會暨理監事選舉(含午餐) | 非 TSBMT 會員午餐用餐區 | 12:25-13:05 TSBMT 會員 請至第 201 會議室參加會員大會 |
| 13:10-13:55 | Keynote Speech (1) - TSBMT ^{武田、吉泰} Chronic Graft-Versus-Host Disease: Progress and Challenges Prof. Stephanie J. Lee (USA) | 全體學員請至第 201 會議室聽講 | 13:10-13:55 全體學員請至第 201 會議室聽講 |
| 13:55-14:05 | Break, Exhibition, and Poster Viewing | | |
| 14:05-17:10 | HST-EHA Joint Symposium and Special Lecture ^{諾華} MRD and Thromboembolism | 醫師會員請至第 201 會議室聽講 | 14:10-16:40 移植護理會員演講 No.41-49 |
| 17:15-18:00 | Satellite Symposium (4) ^{武田} The Update of Anti-CD30 Dr. Graham Collins (UK) | Satellite Symposium (5) ^{吉泰} The Outcome of Refractory/Relapsed PTCL Treated by Chidamide, Oral HDAC Inhibitor Prof. Hui-Qiang Huang 黃慧強(China) | 17:15-18:00 Satellite Symposium (6) ^{嬌生} Current Treatment Strategies in Chronic Lymphocytic Leukemia Dr. Yuh-Shan Lee (Singapore) |
| 18:00 | 第一日會議結束 | | |



2019 Joint Annual Congress of The Hematology Society of Taiwan and Taiwan Society of Blood and Marrow Transplantation
 中華民國血液病學會(HST)暨中華民國血液及骨髓移植學會(TSBMT)聯合學術演講年會一日程總表(第二天)

| April 14 (Sunday) | | |
|-------------------|---|--|
| 時間/講堂 | 第 201 會議室 | 第 301 會議室 |
| 08:00-08:45 | Satellite Symposium (7) ^{健喬信元} Lymphoma in the Elderly Dr. Dai Maruyama (Japan) | Satellite Symposium (8) ^{拜耳} Role of PI3K Inhibitors in the Treatment of Indolent Lymphoma Prof. Georg Lenz (Germany) |
| 08:50-09:35 | Keynote Speech (2) - HST ^{武田、吉泰} KS-2 AML Early Diagnosis and Prevention Dr. Liran I Shlush (Israel) | 全體學員請至第 201 會議室聽講 |
| 09:35-09:50 | Break, Exhibition, and Poster Viewing | Break, Exhibition, and Poster Viewing |
| 09:50-11:40 | Taiwan and Japan Hematology Forum ^{獻麟} Myelodysplastic Syndrome (MDS) | 全體學員請至第 201 會議室聽講 |
| 11:45-12:15 | HST 會員大會(含午餐) | HST 會員請至第 201 會議室參加會員大會 |
| 12:15-12:40 | HST 青年研究發展獎口頭研究計畫內容報告及各項學術獎頒獎 | 全體學員請至第 201 會議室聽講及觀禮 |
| 12:40-12:55 | 頒發年會贊助商感謝狀 | 全體學員請至第 201 會議室觀禮 |
| 13:00-13:55 | 醫師會員演講(7) No.25-29 MDS, MPN | 醫師會員演講(8) No.30-34 Pediatric Hematology and Oncology |
| 13:55-15:01 | 醫師會員演講(9) No.35-40 Lymphoma | 中華民國血液病學會 臨床試驗工作組報告 |
| 15:10-15:55 | Satellite Symposium (9) ^{傑特貝林} Current Management of Primary Immune Thrombocytopenia Dr. Jiaan-Der Wang (Taiwan) | Satellite Symposium (10) ^{默沙東} The New Paradigm-Evidence of Cytomegalovirus Prophylaxis in Hematopoietic-Cell Transplantation Patient Dr. Chieh-Lin Jerry Teng (Taiwan) |
| 15:55 | 中華民國血液病學會暨中華民國血液及骨髓移植學會聯合學術年會閉幕 | |

備註：

※發表者請事先準備 Power Point 簡報檔案，於發表前一個小時至第 202 會議室試片處測試並繳交簡報檔案，以利會議順利進行。

※外賓演講及 Satellite Symposiums：每題 45 分鐘，其中包括 35 分鐘「演講」、10 分鐘「討論」。30 分鐘鈴響一聲，35 分鐘鈴響兩聲，請結束演講。

※醫師會員演講及 HST 臨床試驗工作組報告：每題 11 分鐘，其中包括 8 分鐘「演講」、3 分鐘「討論」。7 分鐘鈴響一聲，8 分鐘鈴響兩聲，請結束演講。

※護理會員演講：每題 15 分鐘，其中包括 12 分鐘「演講」、3 分鐘「討論」，10 分鐘鈴響一聲，12 分鐘鈴響兩聲，請結束演講。

※壁報論文展示區：3 樓走廊。

※繼續教育學分：中華民國血液病學會甲類 15 分、中華民國血液及骨髓移植學會 15 分、台灣內科醫學會分、中華民國癌症醫學會腫瘤內科分、台灣兒科醫學會分、台灣癌症安寧緩和醫學會分、台灣專科護理師學會(護理師/士)分、台灣專科護理師學會(專科護理師) 分。

※午餐：請學員至第 201 或 301 會議室門口領取餐點。



HST-TSBMT 聯合學術年會演講題目、編號及時間細表(醫師部分)

| April 13 (Saturday) | | |
|---------------------|--|---|
| 時間/講堂 | 第 201 會議室 | 第 301 會議室 |
| 09:00 | 中華民國血液病學會暨中華民國血液及骨髓移植學會聯合學術年會開幕 (請會員直接至各會議室聽講) | |
| 09:00-09:44 | 醫師會員演講(1) No.01-04 Infection, HBV | 醫師會員演講(2) No.05-08 Acute Leukemia |
| 09:00-09:11 | ⁰¹ Hepatitis B Reactivation during Treatment of Tyrosine Kinase Inhibitors: Experience in 175 Adult Patients with Chronic Myeloid Leukemia 王昱弘/台北，台大醫院 | ⁰⁵ The Clinical and Biological Implications of Early Clearance of Peripheral Blood Blasts after Induction Chemotherapy in Acute Myeloid Leukemia 莊名凱/台北，台大醫院 |
| 09:11-09:22 | ⁰² Incidence and Risk Factors of Infectious Complications during First-line Chemotherapy for HIV-Associated Malignancy 龔雅文/台北，台北榮總 | ⁰⁶ Re-examination of 2017 ELN Risk Classification by a Cohort of 739 De Novo AML Patients in Taiwan: Co-occurring Poor-risk Mutations May Further Predict Outcome in FLT3-ITD Patients 黃聖娟/台北，台大醫院 |
| 09:22-09:33 | ⁰³ Adoptive Donor Immunity Protects Resolved HBV Reactivation after Allo-HSCT in the World'S Largest Single Center Study 劉家豪/台北，台大台成 | ⁰⁷ Venetoclax for the Treatment of Acute Myeloid Leukemia: CMUH Experience 田正宗/台中，中國附醫 |
| 09:33-09:44 | ⁰⁴ Hepatitis B Surface Antigen Positivity Is an Independent Unfavorable Prognostic Factor for Overall Survival in Patients with Diffuse Large B-cell Lymphoma Treated with Standard Chemoimmunotherapy 鄭傑隆/台北，台大醫院 | ⁰⁸ Prognostic Role of Circulating Exosomes in Lymphoid Malignancies 劉嘉仁/麒麟青年研究發展獎成果報告 |
| 09:44-10:28 | 醫師會員演講(3) No.09-12 HSCT | 醫師會員演講(4) No.13-16 Multiple Myeloma |
| 09:44-09:55 | ⁰⁹ Hematopoietic Stem Cell Transplantation for Adult Acute Lymphoblastic Leukemia in Taiwan — On Behalf of TSBMT 譚傳德/TSBMT 登錄委員會 | ¹³ Treatment Pattern Evolution and Impact on Healthcare Resource Utilization in Patients with Multiple Myeloma in Taiwan: A Population-based Study (2009-2016) 黃聖懿/台北，台大醫院 |
| 09:55-10:06 | ¹⁰ Busulfan-containing Conditioning Regimens in Allogeneic Hematopoietic Stem-cell Transplantation for Acute Lymphoblastic Leukemia: Single Tertiary Center Experience in Taiwan 王昱弘/台北，台大醫院 | ¹⁴ Stem Cell Transplantation Increases Survival Probability of Patients with Multiple Myeloma, but Does Not Add More Survival Benefit to the Bortezomib-related Survival Advantages — An Experience in a Single Institution 邱倫瑋/台北，和信癌醫 |



| April 13 (Saturday) | | | |
|---------------------|---|--|---|
| 時間/講堂 | 第 201 會議室 | | 第 301 會議室 |
| 10:06-10:17 | ¹¹ Comparing BeEAM vs BEAM as Conditioning Regimen of High Dose Chemotherapy and Autologous Stem Cell Transplantation for Patients with Lymphoma — Taiwan Bone Marrow Transplantation Registry (TBMTR) Report 劉家豪/台北，台大台成 | | ¹⁵ The First-Line Effect of Bortezomib-Based Therapy on Clinical Outcomes for Taiwanese Patients with Multiple Myeloma: A Nationwide Population-Based Study and a Single Institute Analysis 陳佳宏/台北，三軍總醫院 |
| 10:17-10:28 | ¹² Low Allelic Ratio FLT3-ITD AML Patients Benefit from Allogeneic Stem Cell Transplantation in First Remission 田豐銘/台北，台大醫院 | | ¹⁶ 1,2,3,4,6-Penta-O-galloyl-beta-D-glucopyranoside Suppresses MYC Expression and Inhibits Multiple Myeloma Cells Proliferation 葉宗讓/高雄，高醫附醫 |
| 10:28-10:45 | Break, Exhibition, and Poster Viewing | | |
| 10:45-11:29 | 醫師會員演講(5) No.17-20 AI, NGS | | 醫師會員演講(6) No.21-24 Hemostasis, Transfusion |
| 10:45-10:56 | ¹⁷ Automatic Bone Marrow Plasma Cell Identification by Deep Neural Network 尤達權/台北，台大醫院 | | ²¹ Development of a Population Pharmacokinetic Database for Coagulation Factor VIII Octocog Alfa (Advate®) in Taiwan, and Preliminary Assessment of Pharmacokinetic Parameters in Taiwanese Adults 陳宇欽/台北，三軍總醫院 |
| 10:56-11:07 | ¹⁸ Predicting Genomic Alterations in Patients with Acute Myeloid Leukemia by Convolutional Neural Networks in Taiwan 劉嘉仁/台北，台北榮總 | | ²² The Impact of Viral Hepatitis Infection on Platelet and White Blood Cell Counts 黃慈恩/嘉義，嘉義長庚 |
| 11:07-11:18 | ¹⁹ Artificial Intelligence in Integrated Acute Myeloid Leukemia Risk-stratification: Clinical Implications of Machine Learning 蔡承宏/Sysmex 精準醫學研究發展獎成果報告 | | ²³ The Real-World Experience of rFVIII-Fc Used in Hemophilia A Patients in Taiwan: Product-Switching, Pharmacokinetics, and the Effects on Joint Health 張家堯/台北，北醫附醫(兒) |
| 11:18-11:29 | ²⁰ Discrepant Mutational Composition between Myeloid Sarcoma and Bone Marrow Leukemia Revealed through Targeted Next Generation Sequencing 李思慧/台北，台大醫院 | | ²⁴ Comorbidity and Transfusion Transmitted Infections in Patients with Severe Haemophilia: Report from Taiwan Society of Thrombosis and Hemostasis Registry 王建得/台灣血栓暨止血學會 |
| 時間/講堂 | 第 201 會議室 | 第 301 會議室 | 第 401 會議室 |
| 11:35-12:10 | Satellite Symposium (1) ^{諾華} | Satellite Symposium (2) ^{賽基} | Satellite Symposium (3) ^{安達} |
| | Activity of Eltrombopag in Severe Aplastic Anemia Prof. Phillip Scheinberg (Brazil) | IMiD in Myeloma: From Lenalidomide to Pomalidomide Dr. Chieh-Lin Teng (Taiwan) | The Role of Blincyto in MRD Negativity for ALL Patients Prof. David Ritchie (Australia) |
| 12:10-12:20 | Open Discussion | Open Discussion | Open Discussion |
| 12:20-12:25 | Break (換場) | | |



| April 13 (Saturday) | | | |
|---------------------|--|---|---|
| 時間/講堂 | 第 201 會議室 | | 第 301 會議室 |
| 12:25-13:05 | TSBMT 會員大會暨理監事選舉 (含午餐) | | 非 TSBMT 會員午餐用餐區 |
| 13:05-13:10 | Break (換場, 全體學員請至第 201 會議室聽講) | | |
| 時間/講堂 | 第 201 會議室 | | |
| 13:10-13:45 | Keynote Speech (1) - TSBMT ^{武田、吉泰} Moderator: Dr. Ming Yao (姚明) | | |
| | Chronic Graft-Versus-Host Disease: Progress and Challenges Prof. Stephanie J. Lee (USA) | | |
| 13:45-13:55 | Open Discussion | | |
| 13:55-14:05 | Break, Exhibition, and Poster Viewing | | |
| 14:05-17:10 | HST-EHA Joint Symposium and Special Lecture ^{諾華} Minimal Residual Disease (MRD) & Thromboembolism Moderator: Prof. Elizabeth Macintyre (EHA) / Prof. Hwei-Fang Tien (HST) | | |
| | Opening Remarks Prof. Elizabeth Macintyre (EHA) / President Jih-Luh Tang (HST) | | |
| 14:05-14:15 | | | |
| 14:15-14:55 | HE-SL | Thrombosis in Hematologic Malignancies Prof. Sabine Eichinger-Hasenauer (Austria) | |
| 14:55-14:55 | | Open Discussion | |
| 15:00-15:40 | HE-1 | MRD monitoring in Hematological Malignancies: Concepts and Technological Considerations. Prof. Elizabeth Macintyre (France) | |
| 15:40-15:45 | | Open Discussion | |
| 15:45-16:00 | HE-2 | Minimal Residual Disease (MRD)-directed Therapy of Childhood Acute Lymphoblastic Leukemia in Taiwan Dr. Hsi-Che Liu (Taiwan) | |
| 16:00-16:05 | | Open Discussion | |
| 16:05-16:45 | HE-3 | TBD Professor Oliver G. Ottmann (UK) | |
| 16:45-16:50 | | Open Discussion | |
| 16:50-17:05 | HE-4 | Clinical implication of minimal residual disease monitoring by next generation sequencing in acute myeloid leukemia Dr. Cheng-Hong Tsai (Taiwan) | |
| 17:05-17:10 | | Open Discussion / Conclusion | |
| 17:10-17:15 | Break (換場) | | |
| 時間/講堂 | 第 201 會議室 | 第 301 會議室 | 第 401 會議室 |
| 17:15-17:50 | Satellite Symposium (4) ^{武田} The Update of Anti-CD30 Dr. Graham Collins (UK) | Satellite Symposium (5) ^{吉泰} The Outcome of Refractory/Relapsed PTCL Treated by Chidamide, Oral HDAC Inhibitor Prof. Hui-Qiang Huang (China) | Satellite Symposium (6) ^{諾生} Current Treatment Strategies in Chronic Lymphocytic Leukemia Dr. Yuh-Shan Lee (Singapore) |
| | Open Discussion | Open Discussion | Open Discussion |
| 17:50-18:00 | Open Discussion | Open Discussion | Open Discussion |
| 18:00 | 第一日會議結束 | | |



HST-TSBMT 聯合學術年會演講題目、編號及時間細表(醫師部分)

| April 14 (Sunday) | | |
|-------------------|--|--|
| 時間/講堂 | 第 201 會議室 | 第 301 會議室 |
| | Satellite Symposium (7) <small>健喬信元</small> | Satellite Symposium (8) <small>拜耳</small> |
| 08:00-08:35 | Lymphomain the Elderly Dr. Dai Maruyama (Japan) | Role of PI3K Inhibitors in the Treatment of Indolent Lymphoma Prof. Georg Lenz (Germany) |
| 08:35-08:45 | Open Discussion | Open Discussion |
| 08:45-08:50 | Break (換場，全體學員請至第 201 會議室聽講) | |
| 時間/講堂 | 第 201 會議室 | |
| | Keynote Speech (2) - HST <small>武田、吉泰</small> Moderator: Prof. Wen-Chien Chou (周文堅) | |
| 08:50-09:25 | AML Early Diagnosis and Prevention Dr. Liran I Shlush (Israel) | |
| 09:25-09:35 | Open Discussion | |
| 09:35-09:50 | Break, Exhibition, and Poster Viewing | |
| | Taiwan and Japan Hematology Forum <small>麒麟</small> Myelodysplastic Syndrome (MDS) | |
| 09:50-11:40 | Moderator: JSH-President Koichi Akashi (赤司 浩一) / HST-President Jih-Luh Tang (唐季祿) | |
| 09:50-10:00 | Opening Remarks | |
| 10:00-10:25 | TJ-1 Establishment of a Disease Model of Sideroblastic Anemia Prof. Hideo Harigae (張替 秀郎) / Tohoku University Hospital (JSH) | |
| 10:25-10:30 | Open Discussion | |
| 10:30-10:45 | TJ-2 Integration of Clinical and Genetic Information Can Improve Risk Stratification of de novo Myelodysplastic Syndrome Patients Dr. Hsin-An Hou (侯信安) / National Taiwan University Hospital (HST) | |
| 10:45-10:50 | Open Discussion | |
| 10:50-11:15 | TJ-3 Clinical Aspects of Myelodysplastic Syndromes in Japan Prof. Hiroshi Kawabata (川端 浩) / Kanazawa Medical University (JSH) | |
| 11:15-11:20 | Open Discussion | |
| 11:20-11:35 | TJ-4 Genetic Evolution Patterns in Patients with Myelodysplastic Syndromes to Secondary Acute Myeloid Leukemia: An Analysis of 79 Paired Samples Dr. Ming-Chung Kuo (郭明宗) / Linkou Chang Gung Memorial Hospital (HST) | |
| 11:35-11:40 | Open Discussion / Conclusion | |
| 11:40-11:45 | Break (換場) | |
| 11:45-12:15 | HST 會員大會 (含午餐) | |
| 12:15-12:30 | HST 青年研究發展獎口頭研究計畫內容報告 Moderator: 唐季祿理事長 | |
| 12:15-12:20 | /麒麟青年研究發展獎研究計畫報告 | |
| 12:20-12:25 | /麒麟青年研究發展獎研究計畫報告 | |
| 12:25-12:30 | / Sysmex 精準醫學研究發展獎研究計畫報告 | |
| 12:30-12:40 | HST 各項學術獎頒獎 | |
| 12:40-12:55 | 頒發年會贊助商感謝狀 | |



| April 14 (Sunday) | | |
|-------------------|---|---|
| 時間/講堂 | 第 201 會議室 | 第 301 會議室 |
| 13:00-13:55 | 醫師會員演講(7) No.25-29 MDS, MPN | 醫師會員演講(8) No.30-34 Pediatric Hematology and Oncology |
| 13:00-13:11 | ²⁵ The Clinical Implication and Prognostic Impact of Dynamic Genetic Evolution in Myelodysplastic Syndrome 林育任/台北，台大醫院 | ³⁰ A Complex Homozygous NUDT15 Polymorphism in Taiwan 王德勳/台北，台大醫院兒童醫院(兒) |
| 13:11-13:22 | ²⁶ MicroRNA Deregulation in Essential Thrombocythemia: Clinical and Prognostic Correlation 林建鴻/台北，台北馬偕 | ³¹ Evaluation of Glucose-6-Phosphate Dehydrogenase Enzyme Activity in Infants in Taiwan 李孟如/新竹，台大醫院新竹分院(兒) |
| 13:22-13:33 | ²⁷ Distinct Immunoglobulin Heavy Chain Variable Region Gene Repertoire and Lower Frequency of del (11q) in Taiwanese Patients with Chronic Lymphocytic Leukemia 郭明宗/桃園，林口長庚 | ³² Serum Immunological Profiles in Children with Relapsed/Refractory B cell Precursor Acute Lymphoblastic Leukemia Undergoing Blinatumomab Treatment 葉庭吉/台北，馬偕兒童醫院(兒) |
| 13:33-13:44 | ²⁸ Pharmacokinetic Profiles of an Iron Contrast Agent (IOP injection) for Liver-specific Magnetic Resonance Imaging (MRI) in Healthy Subjects 陳玫均/台北，台北榮總 | ³³ Frequency and Prognostic Impact of IKZF1 and Co-existed Gene Deletions in Childhood B-ALL in Taiwan 黃盈蓉/桃園，林口長庚 |
| 13:44-13:55 | ²⁹ Deciphering the Biological Role of ASXL1 Mutation in Myelofibrosis 李思慧/麒麟青年研究發展獎成果報告 | ³⁴ mTOR Inhibitor Treatment in Vascular Anomalies 施銘洋/台中，台中榮總(兒) |
| 13:55-15:01 | 醫師會員演講(9) No.35-40 Lymphoma | 中華民國血液病學會 臨床試驗工作組報告 |
| 13:55-14:06 | ³⁵ Prognosis and Molecular Analysis of Patients with NK/T-cell Lymphoma 張育誠/台北，台北馬偕 | ⁰¹ ALL-1, HST 林世強/中華民國血液病學會成人急性淋巴性白血病工作組-1 |
| 14:06-14:17 | ³⁶ Angioimmunoblastic T-cell Lymphoma: Cases Series Review in KMUH 高育青/高雄，高醫附醫 | ⁰² CML-1, HST 劉大智/中華民國血液病學會慢性骨髓性白血病工作組-1 |
| 14:17-14:28 | ³⁷ Intravascular Large B-cell Lymphoma: A Case Series and Review of Literatures 王元欽/桃園，林口長庚 | ⁰³ CML-2, HST 王銘崇/中華民國血液病學會慢性骨髓性白血病工作組-2 |
| 14:28-14:39 | ³⁸ A Hospital-based Case-control Study of Lymphoma in Southern Taiwan — A Feasibility Study and Primary Analysis 蘇裕傑/高雄，高醫附醫 | ⁰⁴ LYM-1, HST 王銘崇/中華民國血液病學會淋巴瘤工作組-1 |
| 14:39-14:50 | ³⁹ Gastrointestinal Lymphoma in Children: A Single Center Experience 陳世翔/桃園，林口長庚(兒) | ⁰⁵ MPN-1, HST 陳彩雲/中華民國血液病學會骨髓增生疾病工作組-1 |
| 14:50-15:01 | ⁴⁰ Outcomes of Pregnancy-associated Lymphomas in Taiwan 陳嫻文/台南，成大附醫 | ⁰⁶ NGS-1, HST 黃泰中/中華民國血液病學會血癌基因次世代定序工作組-1 |



| April 14 (Sunday) | | |
|-------------------|---|--|
| 時間/講堂 | 第 201 會議室 | 第 301 會議室 |
| 15:10-15:45 | Satellite Symposium (9) ^{傑特貝林} Secondary Immune Deficiency Current Management of Primary Immune Thrombocytopenia Dr. Jiaan-Der Wang (Taiwan) | Satellite Symposium (10) ^{馮沙東} The New Paradigm-Evidence of Cytomegalovirus Prophylaxis in Hematopoietic-Cell Transplantation Patient Dr. Chieh-Lin Jerry Teng (Taiwan) |
| | 15:45-15:55 | Open Discussion |
| 15:55 | 中華民國血液病學會暨中華民國血液及骨髓移植學會聯合學術年會閉幕 | |

備註：

- ※發表者請事先準備 Power Point 簡報檔案，於發表前一個小時至第 202 會議室試片處測試並繳交簡報檔案，以利會議順利進行。
- ※外賓演講及 Satellite Symposiums：每題 45 分鐘，其中包括 35 分鐘「演講」、10 分鐘「討論」。30 分鐘鈴響一聲，35 分鐘鈴響兩聲，請結束演講。
- ※醫師會員演講及 HST 臨床試驗工作組報告：每題 11 分鐘，其中包括 8 分鐘「演講」、3 分鐘「討論」。7 分鐘鈴響一聲，8 分鐘鈴響兩聲，請結束演講。
- ※護理會員演講：每題 15 分鐘，其中包括 12 分鐘「演講」、3 分鐘「討論」，10 分鐘鈴響一聲，12 分鐘鈴響兩聲，請結束演講。
- ※壁報論文展示區：3 樓走廊。
- ※繼續教育學分：中華民國血液病學會甲類 15 分、中華民國血液及骨髓移植學會 15 分、台灣內科醫學會分、中華民國癌症醫學會腫瘤內科分、台灣兒科醫學會分、台灣癌症安寧緩和醫學會分、台灣專科護理師學會(護理師/士)分、台灣專科護理師學會(專科護理師) 分。
- ※午餐：請學員至第 201 或 301 會議室門口領取餐點。



中華民國血液病學會暨中華民國血液及骨髓移植學會聯合學術演講年會
移植護理演講節目表

| April 13 (Saturday) | |
|---------------------|---|
| 時間/講堂 | 第 401 會議室 |
| 09:00 | 報到與開場 護理外賓演講(GVHD) Moderator:江孟冠、張喬芳 |
| 09:00-09:50 | Prevention, Diagnosis, Treatment, and Nursing Management of Acute and Chronic GVHD (I) VIKI ANDERS, RN, MSN, CRNP |
| 09:50-10:00 | 休息 |
| 10:00-10:50 | Prevention, Diagnosis, Treatment, and Nursing Management of Acute and Chronic GVHD (II) VIKI ANDERS, RN, MSN, CRNP |
| 10:50-11:00 | 休息 |
| 11:00-11:15 | (GVHD 案例討論) 中榮 周珊如 英文報告 5 分鐘 討論 10 分鐘 |
| 11:15-11:30 | (GVHD 案例討論) 北榮 朱舒雯 英文報告 5 分鐘 討論 10 分鐘 |
| 11:35-12:20 | Satellite Symposiums (請至第 201 或 301 或 401 會議室聽講) |
| 12:25-13:05 | TSBMT 會員請至第 201 會議室參加會員大會 |
| 13:10-13:55 | Keynote Speech (1) Chronic GVHD (請全體學員請至第 201 會議室聽講) |
| 14:10-15:10 | 護理會員演講(I) Moderator:方慧芬、謝麗鳳 |
| 14:10-14:25 | ⁴¹ 照護一位造血幹細胞移植後反覆出現慢性移植抗宿主疾病病人之護理經驗 周珊如/台中，台中榮總 |
| 14:25-14:40 | ⁴² 慢性 GVHD 引發皮膚病變之護理經驗 朱舒雯、李宜恬/台北，台北榮總 |
| 14:40-14:55 | ⁴³ 巨細胞病毒腦炎個案之照護經驗-案例報告 李媿萱/台北，台大醫院 |
| 14:55-15:10 | ⁴⁴ 一位急性骨髓性白血病骨髓移植後早期復發病人之哀傷護理紀錄 陳雅惠/台北，台大醫院 |
| 15:10-15:25 | 休息 |
| 15:25-16:40 | 護理會員演講(III) Moderator:黃綉雲、葉婉真 |
| 15:25-15:40 | ⁴⁵ 年長者接受異體造血幹細胞移植之照護經驗 陳禹潔/台北，台大台成 |
| 15:40-15:55 | ⁴⁶ 降低執行週邊造血幹細胞移植病人三個月之再入院率 莊茹詒/台中，台中榮總 |
| 15:55-16:10 | ⁴⁷ 降低造血幹細胞移植病人中心導管之醫療黏膠皮膚損傷 孫悅馨/台北，台北榮總 |
| 16:10-16:25 | ⁴⁸ 多發性骨髓瘤患者行異體造血幹細胞移植之護理經驗 張雅涵/桃園，林口長庚 |
| 16:25-16:40 | ⁴⁹ 一位腦部髓母細胞瘤兒童接受自體幹細胞移植之照護經驗 陳厚君/高醫附醫 |

護理會員演講：

上午：英文案例分析每題 15 分鐘，其中包括 5 分鐘個案簡介、10 分鐘「討論」。5 分鐘鈴響一聲，請結束演講。

下午：每題 15 分鐘，其中包括 12 分鐘「演講」、3 分鐘「討論」，10 分鐘鈴響一聲，12 分鐘鈴響兩聲，請結束演講。